We began talking to about anything Greg might have said to him over the years, to which
stated that Greg wrote he and his brother James a long letter while he was in prison about

ws life, but stated that they had thrown the letter away after Greg died in 1995. .stated that
‘Greg died of a heart attack in prison and that the doctors determined that Greg’s heart, even though
he was only 45 years old, was like that of an old man. began talking about when Greg was
arrested in January of 1977, for the molestations in Flint he (Greg) had been living with their father at
55 A t said that he was at the touse after Greg’s arrest and
found a hidden room in the crawl space of the attic that Greg had built. toid us that when he
found it, he knew what Greg built it for and was sick to his stomach over it. We asked tto
describe this room to us _stated that this room had a hidden door that he found accidentally
and stated that the people that reside in the home right now probably do not know it is there.
stated that it was a small room behind a wall in the crawl space and stated that it had paneling and
carpetinginit ~ ° twenton to say that the room was big enough for Greg and a boy to stay in.

*** We knew from the 1977 police reports, during the interview of the victims of Greg Greene, that
one of the victims’ , told the police that he had stayed in a hiddéen room in the attic of
Greg Greene's house where Greene molested him. We asked f Greg over told him anything
about the child killings or his involvement in the killings that might assist us in our investigation, to
which . .___._stated no. We aske( (if Greg did ever say anything to him, would he have said
something to the police. : told us that if Greg ever told him anything like that or if he ever
learned any information like that he would have turned him in right away. . stated that he is
Greg's older brother and was not around the house a hat often and stated that
Greg's younger brother . that lives in Saginaw was closer to Greg and lived with Greg and
their father on Baldwin at that time. stated that he would give his brother our phone
numbers and ask him to call us about an interview. *** (See MSP transcripts of this interview for

detalls) e -
25-08: While we were in Flint today, we stopped by the Genesee County Sheriffs Department

~records section and picked-up a copy of Gregory Greene’s fingerprint cards and a photo of Greene

from February 1977. These fingerprint cards will be used for a comparison to a partial fingerprint
lifted off of Kristine Mihelich's coat from January 1977.

3-26-08: *** (MSP Forensics Lab in Lansing today, with Busch, Greene & Lamborgine’s
fingerprint cards) *** Garry & | drove up to the MSP lab in Lansing today to give Fingerprint expert,
Michelle Glasgow, Busch, Greene & Lamborgines fingerprint cards today to conduct a comparison
on the partial latent print from Kristine Mihelich’s coat. We spoke with Michelle Glasgow who
showed us the partial latent fingerprint. It appeared to be a fairly clear latent print, but Glasgow
explained that she may not be able to make an exact identification with our known suspect prints,
but the latent is good enough for elimination purposes. Glasgow explained further that she would
also be able to determine if the general pattern of our suspects prints match this latent print. She is
going to conduct a thorough examination/comparison wnth our suspect’s fmgerpnnts and would
contact us afterwards.

While we were there, and discussing the case with her and showing her some photographs she
stated that we could use their technical support unit to possibly enhance the photograph from

Christopher Busch’s bedroom to determine if the shotgun shell that was on the desk, is in fact a 12
gauge shell and also if it had contained “#2” shot. This was the caliber.and the size of the shot used

‘to shoot our victim, Jill Robmson in the face.

*** [ the lab were able to determine that the caliber and size of the shot matched what was used on
victim Robinson, this would add credence to the theory that Christopher Busch was possibly laying

" outclues in his room before he shot himself, as sort of a suicide note. Also found in his bedroom
.. was the drawing of the boy (Stebbins) screaming and the ropesfligatures laying out in the walk-in

bloset Busch knew how much the police in 1977 thought of himas a suspect and possibly thought
these would be enough clues for the police to put “iwo & two together. It is also possible that there
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1 was infact a suicide note from Christopher Busch in the bedroom, but the brother v
> vho was at the house that day, picked up the note without the officer seeing it. It says in the

yolice report from Bloomfield Twp. PD, when they responded to the call at LA
- that _ entered the home with the officer and also entered the bedroom where”
his brother Chris was found dead. :

4
5

6 Michelle Glasgow called back later this afternoon and stated that she talked to her technical

7  support unit about our photograph, and they stated if we were willing, they would ship the 2 photos
8 to NASA to be enhanced, stating that they have “state of the art” equipment. We agreed-and Garry

9  authorized them to go ahead and ship them to NASA. .

10 3-26-08: We received a call today from Mr. Fountain at Michigan Department of Corrections in

11  Lansing, who stated that - ; parole has been officially violated and he has

12 been put on “suspected felon” status. Mr. Fountain told Garry that . prior parole date of April
: 15" 2008, has been suspended until the middle of May 2008, Fountain aiso stated that will
14  be transferred ASAP to the Ryan facility in Southeast Michigan. This will allow us time to re-

15  interview _.. . and polygraph him. ' . :

16 3-27-08: ***(Sent Greene, _ DNA Buccal swabs to the FBI Lab via Fed-Ex
17  today) *** Garry Gray (MSP) called me today and stated that he shipped Greene & ~ DNA
18  Buccal swab's to the FBI Lab in Quantico, Virginia. The DNA scientist there, Connie Fischer, is '
19  going to produce Mitochondrial profiles from these swabs that we have collected and compare them
20  to the DNA from the OCCK victims. _ 3 DNA Buccal swab obtained from ... _, by the
21  Georgia Bureau of Investigation was also sent to Quantico today.

22  3-27-08: Garry received a call today from the MSP Forensics Lab in Lansing. They were

23 requesting the negatives of the 2 pictures we left for them to enhance, which will make it easier to
24  enhance and will have better quality. One of these pictures was a picture of a “spent” shotgun shell
2{  -casing on the desk in Busch’s bedroom that was found when he killed himself. We were able to
26 . locate the negatives of these pictures and will forward them to the lab.

27 3-27-08: | briefed Livonia polygraph examiner Tim Larion today on the upcoming polygraphs he is
28 going to administer on n and | brought Larion “up to speed” on
29  these two subjects, their connection to Busch & Greene and their possible involvement/knowledge of

30 the Oakland County Child Killings. _

31  3-27-08: | called the records office at the Genesee County Jail today and spoke with Donna Jones
32 about Gregory Greene’s inmate status from his arrest in January of 1977, until he was sentenced to
prison in June of 1977. The only record that she could find was the jail index card for Greg Greene,
34 file #3515, Case #77-00589. Donna faxed me a copy of this card. The card had typed notes on it
35 that say the following: “2/8/77 2 charges CSC 1%t Elliot-CC rel SMP 6/16/77." | asked Donna
36 if their jail was computerized back then, to which she stated no, indicating that the index cards are -
37  what they used back then to track inmates. | asked her to explain what the card said. She stated
38  thatthe 2-3-77 entry, was when he arrived at the Jail, then the charges, then where it says Elliott-CC,
39  was the Circuit Court Judge, indicating that Greene was released after his sentencing on 6-17-1977.
40  She stated that it does not appear as if Greene was ever out of the jail. between 2-3-77 & 6-17-77
and the card shows 141 days credit for time served, sentenced to “Life” in prison by Judge Elliott. |
42  asked Donna if it was possible that Greene was out of the jail at any time or bonded out and it just
43 didn't get put on the card, to which she stated it was possible, indicating that the cards were only as
44  accurate as the people typing the entries on them, but more than likely if he was out or bonded out it
45  would say that on the card. *** (See copy of this card from Genesee County jail in the Greg e

46  Greene file) ** . :
47  3-27-08: ***|was reading thru the pre-polygraph interview Cabot conducted with Greg Greene in
4§ %977 and noticed that when Cabot asked Greene what type of pefson he thinks killed the Stebbins
49 . “boy, Greene answered, “knew the kid & killed him to keep him quiet.” Greene then stated, “Or a 1

43 |
| BLK 02243



‘hame

shot deal, somebody who,” then stated, “l don’t know.” 'Choking a boy to keep him quiet was.
Greene’s M.O. and it's interesting that that was his first response and then almost as if he caught

- ‘nimself and changed directions, eventually stating that he didn’t know. When asked what should
“happen to the person when he is caught, Greene answered, “Completely depends on theAperson,"

another answer that could indicate personal involvement or knowledge.

It is also interesting that Greene first mentioned to Cabot that it was someone that knew the kid.
Mark Stebbins lived and was abducted in Ferndale, Michigan. During an interview the task force

conducted witr - in1977, ... was asked if he had knowledge of any friends of
Chris or Greg's in the Detroit area. told the task force that Greg talked about a friend he
had in Ferndale and when 1quired about this friend, Greene would not answer and told

s it was personal. It's possible that this friend of Greene’s and/or Greene himself was
familiar with the Stebbins Boy through this friend in Ferndale or from going to this friend’s home in

Ferndale.

3-27-08: | began searching through the Oakland County Child killer Task Force tip files today in an
attempt to identify this possible associate of Greg Greene that possibly lived in Ferndale. While
searching this database, 1 found several possible suspects called intd the task force in the 1970’s
that lived in Ferndale and a few that lived on Saratoga St., the same street Mark Stebbins lived on.
Unknown at this point, if any of these Ferndale suspects were associated with Greene or Busch.
While searching this database, ! also found that was called in on a tip to the task force in
the 70's, but it was not It was -at the same address of
This is possibly the father or brother of This

fip was called in by, Berkley Police Officer, Mark Thomas.

| performed a check through the Lexis-Nexis database and located
w/m, born . . ..., residing at . This subject also shows a

past address of The age of this subject would indicate that he is
more than likely a brother of '

3-28-08: | called and left a message today with sounselor, Mr. Phillips. |

indicated to him that we have . scheduled for a polygraph on Wednesday 4-2-08 at 1:00pm.

| .asked that either he or give me a call and stated that | would pick upat

“Operation get Down” at 12:00 noon on Wednesday for the polygraph and have him back by

4:00pm. Mr. Phillips called me back a short time later and stated he would have give me a

call on my cell-phone.

3-28-08: We still have not heard from Greg Greene’s younger brother ~ho lives in Saginaw.

C vas going to have him call us. |lefta message today for . N his celi-phone
to have . sall me, indicating that we want to interview . _ next week.

3-31-08: | went to “Operation Get Down” today after not hearing back from _.Lor M.

Phillips about the polygraph we have scheduled for’ at Livonia Police Department on

Wednesday April 2. The clerk at the front desk made a call for me and stated he would be right
down. After approximately 10-15 minutes, the clerk-called me over and stated that Mr. Phillips

signed . _out to the hospital today to visit his brother.” | left my card with my
cell-phone number with the clerk to have . call me. , ‘
3-31-08: | called home in Saginaw today - andtheson
answered the phone. He gave me his dad’s number at work / e ] ,

| spoke with _ . younger brother who was expecting me o call, stating
that he had spoken to his brother about us interviewing . .. .. last week.

stated that he was living with Greg and theirdadat __ .. _.._........ ....m 1976-77, but that he

didn’t remember being around the house very much, stating that he was working in Ann Arbor.

told me that his dad was real sick back then, with ulcers ‘ mentioned the
but stated he didn’t remember a lot of people in the ‘
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" neighborhood back then, stating that he didn’t know how much help he would be. | asked him if he

remembers a Chris Busch, to which he stated Busch sounds familiar, but he knows some Busch’s
30 he wasn’t sure agreed to meet us for an interview, Friday April 4" at 11:30am in the
Arby’s parking lot on M-46, just west of I-75 in Saginaw. | gave him my cell-phone nurhber and
Garry’s desk number in case he can’'t make it. ,

3-31-08: |wentto ' today and spoke with . and requested a time that

we could interview him in length about Christopher Busch & Greg Greene. “indicated that he
knew Greg Greene, - but stated that he did not

remember a Chris Busch. stated that these are names he hasn't heard for 25-30 years.
/ agreed to an interview on-April 1%t 2008 at 12:00 noon at his house. ‘

4-1-08: *** (Tape-recorded interview of today in Linden, Michigan.) ¥+ Qarry

Gray (MSP) &1 went to . today and interviewed =

lived in Flint in the 1970’s and was an associate of Greg Greene, ’ :
stated that he first met Greg Greene whil hitchhiking with

_..in Flintin the mid 1870’s. stated that Greene gave them alcohol and marijuana
to smoke and would “party” with them. . _ admitted being molested by Greene back then,
stating he was with Greene approximately 5 different times told us that Greene molested
him orally and anally, but that Greene never used any type of force or violerice to commit these acts
against him "+ also stated that he was never alone with Greene, stating that it was usually
Greg, him ¢ referring to ~_ stated that he was fairly close with

closer than any of the other boys in the neighborhood, including the

talked about an occasion when he, Greg and went to a motel and had sex.

began talking about not really having any friends in the neighborhood and

that kids would chase him and beat him up old us that the were especially
roughon. . stating that " hated _ stated that he was, friends with

partly because he felt sorry for him. told us that Greg Greene beat up real

" “bad one time, stating that he remembersthai ~ had blood in the whites of his eyes.

said that he didn’t know why Greene did this tc rand that he didn’t think .. 7 ever told him
why, but he couldn’t remember. old us that he did not know Chris Busch, didn’t recognize
Busch from the photos we had, but stated tha’ . ‘was with Greg Greené all the time ,
went on to say that he knew . " .nd his younger brothe! . stating that he also
knew their dad brother), but did not know Chris Busch + uncle).

When we told - what it is that we are investigating, he stated that he never heard anything
about hurting or killing any kids and that he never heard mention anything like that.
We askec if Greene ever used him to lure kids to the car, fo which he stated, no. We asked

/ if he ever heard about 1, Greene or any of the other boys in the neighborhood going
up north to a cottage with a friend of Greene’s (Busch), to which stated, no. None of the
other information - ‘supplied investigators about Greg Greene was of immediate assistance o
investigators in this investigation.. *** (See transcripts from this interview for further details). b i

 4-2-08: ldroveby house in Berkley this morning, at

There were no cars in the driveway, no cars in front of the house and no cars in
the garage, which was standing open. There were no curtains in any of the- windows and some type
of a “warning” sign was in the front window of the house. It appeared as if it were vacant and
possibly condemned. _

4-2-08: *** (Polygraphed today at Livonia Police Depariment) *'
was polygraphed today, by Livonia Polygraph Examiner Tim Larior “was,
polygraphed on his possible knowledge of the Oakland County Child Killings and/or his involvement.

- Garry Gray (MSP) & | were present and witnessed the polygraphc¢ . .. Prior to the first
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polygraph chart, " denied any participation in the murders, denied being present when they .
occurred, or withholding any information on who committed the crimes. ¥ :

, »\I'he subject was asked the following relevant questions which he answered as indiéated:

T v de -

' 4-3-08: Garry Gray & Dave Robertson (MSP) took the negatives from the photos taken by

Bloomfield Twp. PD at Busch'’s suicide scene, to the MSP Forensics Lab in Lansing today. They are
going to have the negative enhanced/enlarged and they are also going to try to identify the markings
on the single, spent, shotgun shell casing on Busch’s desk.

They also went to the MSP long-term evidence storage.facility today to locate & remove the
“wadding” & “pellets” from the Jill Robinson homicide for comparison.

‘#-4-08: *** (Tape-recorded Interview of _ . Greg Greene’s brother in Saginaw) ***
Garry Gray (MSP) & | met and interviewed ; today in Saginaw had agreed
previously to meet with us and discuss his brother Greg's possible involvement in the Oakland
County Child Killing case told us that he remembers his brother coming back from California
to Flint in the mid 70’s and that he (Greg) was really different when he got back ~ stated that -
he remembers telling his dad that something Is wrong with Greg sincé he returned told us
that he had talked to his brother about us interviewing him and stated that he didn’t know
what else he could tell us that his brothe! didn't already say stated that he lived at

" the house at with his dad and Greg when Greg got back from California.

. s said that Greg got a job working with his uncle doing deliveries of appliances in Flint after he
returned to Michigan. - stated that he was working a job selling shoes in"Ann Arbor after Greg
returned, stating that he wasn’t &round the house in Flint very ofter . told us that he was
aware of Greg’s problem with Pedophilia, stating that he didn’t realize what was wrong with his
brother (Pedophilia) until after Greg was arrested for child molestation and.went to prison.

talked to us about the “hidden room” that Greg had in the attic of the house on

stafing that he found out later that Greg had a boy stay in that room that he (Greg) was molesting.

kept mentioning a boy named . . asking if we heard of him, stating
that he was with Greg a lot in the 70's before Greg was arrested.
We asked . about vehicles that Greg was driving back then. told us that he

remembers Greg driving a van and could never figuré out why his brother would want to drive a van,
unti! Greg was arrested and charged with child molestation and then he understood why Greg had
the van. stated that it was a tan or brown colored van.

~ told us that Greg wrote a long leiter while he was in prison about his problem of Pedophilia,
out-lining why he thinks it started. -~ :10ld us that Greg stated in the letter that he thinks his-

,,bedophilia started when he was about 12 or 13 years old and some kids made fun of his penis while

e R BLK 02246



in the shower after gym class. explained that Greg stated that his penis was never
circumcised and that's why the kids teased him.. _said that it was as if Greg were saying he

~‘was searching for the perfect penis _ said that there was nothing in the letters about hurting
-or killing any kids, but he (James) remembers that a boy got hurt jumping from Greg's moving car in

California trying to get away-from Greg went on to say that Greg then took the boy to the
hospital and that's how he got caught. We told that what actually happened was that Greg

.choked the boy to keep him quiet and almost choked him to death and that's when Greg panicked

and took the boy to the hospital and got caught... s stated that he never heard that before,
stating that his brother Greg was always lying about things and twisting things around in his favor.
said that he believes his brothet ~1ad the box of belongings they received of Greg's
from prison after he died. stated that he didn't think tha “ still has any of Greg’s things.
_—~..__ _iid not supply any other information that would assist immediately in this investigation. The .
interview was terminated. ***(See transcripts from this interview for further details) ***

- ** The story relayed about his brother Greg getting into Pedophilia because he was teased

about his penis & in search of the perfect penis, matches wha: told the police in the 1977
MSP report when he stated that Greg approached him about kidnapping and killing a boy, stating
further that he (Greg) would then cut-off the boys penis and put it in a box for

4-4-08: Garry & I stopped by - _ place of employment today at Coldwater.Rd. & Saginaw
Rd. in Flint to make sure is all set for the polygraph on 4-7-08 “was not real happy to

see Detectives. We told him that the State Police from the Flint Post would pick him up at his house
on Monday at 11:30am to bring him to the Northville post for his polygraph. . stated reluctantly
that he would be ready at 11:30am Monday to be picked up. _

4-7-08: We heard from Agent Tommy MacDonald, New York FBI today about the lead we sent him

on Christopher Busch. MacDonald stated that he made phone contact with Chris’s Busch'’s brother,
who is currently in South Carolina on vacation. MacDonald stated that

Jives in Conneticut and keeps the apariment in Manhattan for weekend visits. MacDonald stated

‘that appeared cooperative and agreed to call MacDonald at the FB! in New York for

an interview when he ) returns home in Late April or early May.
4-7-08: 'Garry called the Ryan Correctional facility and made arrangements for us to interview

1 the morning on Wednesday 4-9-08. This is the prison we had transferred
to from Ojibway Correctional in fronwood, Michigan. .

4-7-08: *** (Polygraphed: - today at the MSP 2" pistrict Headquarters) *** . The
State Police from the Flint Post brought down to the Northville Post today for his polygraph. Lt.

. Robert Dykstra from MSP is the Polygraph Examiner that conducted the test. Prior to the test, Lt.

Dykstra went through a pre-polygraph interview with _to assist him (Dykstra) in formulating the
questions for the polygraph. During this interview Dykstra asked 1 if it were true that when he
was celimates with Greg Greene in prison in the mid 1990's, Greene told him he had gotten away
with killing four kids, to whici ~ answered, “No.” Dykstra told ne was confused, indicating
that Detectives Williams & Gray, that interviewed you a few weeks-ago, told him (Dykstra) that you
said Greene told you he killed four kids stated that he never said that and never told the

police that.
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. R T A i R B ' : To whic’ ‘stated, “in the
1970’s.” , told Lt. Dykstra that he lled on the polygraph because he was scared about getting
involved and getting hurt. When asked, . ~ ated that when he told Detectives Williams & Gray

about what Greene had told him in prlson about killing those kids during the interview a few weeks
earlier, he had told them the truth.

4-9-08: *** Greg Greene’s fingerprint ruled-out after being compared to the partial print from

Kristine’s parka. *** Garry Gray (MSP) received an e-mail today from Michelle Glasgow, the

fingerprint expert at the Michigan State Police Forensics Lab. She stated that the latent print from
Kristine Mihelich’s parka needs a lot of work and she is going to look into digital enhancement
technology to see if there is any, new developments that she might be able to use. Michelle did say
that she can rule out Greg Greene based on the fingerprint pattern, stating further that the other two
we submitted (Lamborgine & Busch) she can't say either way without more clarlty and is workmg on

that.

4-9-08: Garry Gray has been in contact with Reinhard Pope, an expert from the State Police
Forensics Lab, who is looking into enhancing the photos from the Busch suicide scene for us.
Reinhard is going to be looking at the photos and negatives today for us and we will be sending him
a copy of the old lab report on the waddlng & “pellets” from the shotgun shell and gun that killed Jill

Robinson.

4-9-08: *** (We went to Ryan Correctional today and interviewed ey )
Garry Gray (MSP) & | went to Ryan Correctional todav and interviewed v.... —.. about why
we believe he lied to us about knowing Greg Greene. was upset when we got there about us
having him transferred to Ryan Correctional and holding up his parole. We explained why this was

.done, the importance of the investigation and what it is we wanted from: prior to him being

baroled. We explained that because he associated with Busch & Greene at the time of the Oakland

'County Child Killings, we want to make sure he didn’t have information about the killings that he was

holding back or repressing in his memory. We explained to that Busch & Greene are our main
two suspects, that he was just a kid at the time and that we, at this point have no intention of
charginghim with anything, we simply want to clear him of possibly havmg knowledge of the case
from Busch & Greene indicated that he wanted to talk to his sister in Montana first and also a
lawyer. We askea if he would be willing to consent to a saliva swab for DNA, to which he
stated that he didn’t want to do that either until he made some phone calls. We told’ to call
whoever he wanted to and if there is an attorney that had questions, he (the attorney) could calt
either myself or Garry and we would explain that we are simply attempting to clear him of having

possible involvement or knowledge in the child killings. We also explainedto-.  :the 4 questions
that would be on the polygraph test and asked him how he would do on those questions, to which he-
stated he would pass, no problem. We terminated the interview at this point and told 0 letus
about taking the polygraph-as soon as he can.

4-10-08: | had received several calls from 5 sister, from Montana in_the
past few days, in regards to Vince's parole getting delayed because of our investigation. | called her
back today and explained the situation to her and that we are simply looking to clear on any

possibility that he might have information because of his association to Busch & Greene during the
time of our homicides. She said that she understood what we are trying to accomplish, she has
concerns about her brother's rights and wanted to talk to a lawyer for him before he decides on
taking the polygraph is supposed to parole to his sisters home in Montana when we are
through with him. She took my cell-phone number and stated she was going to talk to andan

attorney about all of this and call me back.

‘1—14—08 Garry Gray {MSP) sent me a copy of an e-mail today that he sent to Mr. Fountam at
:chigan Department of Corrections. Fountain is the corrections official ln Lansing that had _
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transferred from Camp Ojibway in the upper-peninsula to the Ryan Correctional Facility in Detroit a
few weeks ago so we could re-interview him. Garry informed Mr, Fountainthe®* .. .. . . .was

ot completely honest with investigators when we interviewed him at Camp Ojibway, and that now

he wants to talk to an attorney before he cooperates with us. Sgt. Gray reminded Mr. Fountain of

the seriousness of this case and the importance of cooperation.. Fountain was also
informed that if . refuses to cooperate in our investigation of the child killings, he then, due to
his | _close association to Busch & Greene, puts himself in the suspect category.

- 4-14-08; *** (Took photos of Greg Greene's old house in Flint today) ** | drove to

‘oday. This was the house Greg Greene lived in, in the mid to late 1970’s, with

his sickly father and younger brother __. This is also the house that Greene lived in when he
was released from the mental institution in California and returned to Michigan. This house is the -
house that Greene’s brother’s ' both told us had a secret, hidden room in the crawl

space of the attic that their brother Greg built and used to keep and molest boys in. |took a couple
of digital photos of the house. It is a small bungalow or 1 % story style home with yellow siding.
There are windows at each end of the upstairs, indicating that it may be used asa living area. There
did not appear to be a garage or shed of any kind in the rear yard, but there was a large custom van

blocking the view to the back.

4-14-08: - | drove by the house today, listed for :
Michigan. | wanted to try to determine if was still living there or if it was empty. . There

was a sign in the front window that was a warning against trespassing or vandalism. The name on
the sign was JCI REO Servicing Corp. with a phone number of 800-399-3131. | pulled up in the
driveway today and determined that the house is in-fact sitting vacant.

4-17-08: [ drove by today to see what cars were at the house. This
_son. There was a silver Dodge Ram Pick-up in the driveway,

isthe homeof .. _ _.
bearing Mi.Lic. , registeredtoa. - _
JThere was also a cream colored Lincoln in front of the house, bearing Mi. Lic. & «.. reqistered
to . Tt It does not appearasifthe —_._.__.. are at
this address anymore. The next address to check is at 1, _

brother . . may also be staying there with his
brother. .

4-17-08: | called “William's Refrigeration & H-eating” today, located in Warren, Michigan. This is the
' : probation record as his employer. | spoke with a manager

there who stated thar no longer works there.
4-22-08: | drove by ) _ ouse today at

-There were no cars at the house and no one was home. | was going to make contact with to
have give me a call. A :

4-22-08: Garry-Gray (MSP) called me at home tonight and stated that Agent Tommy MacDonald
(FBI) in New York called him earlier this evening and stated that he interviewed and swabbed Chris
Busch’s brother, tonight for DNA. Agent MacDonald told Garry that he and a female agent
from his office conducted a 3-hour interview of - 1 at the Busch’s home in Connecticut.
According to the agent,. .  was hesitant at first to consent to 8 DNA saliva swab and talked
about speaking with an attorney first. Busch’s wife then arrived home during the interview, asked
some questions about the DNA and then advised her husband, to go ahead and give the
agents a DNA saliva sample. h then gave his consent at which time Agent MacDonald
collected the saliva DNA from Busch with a Buccal swab. The swab was then packaged, sealed,
initialed and transported to the FBI Office where it was secured overnight. The following morning,
the sealed, secured sample was shipped directly to the FBI Lab (DNA Section) in Quantico, Virginia.
This DNA sample will be compared to DNA evidence from our victims in this case. *+* (See Special

4 .)ii\g.ent MacDQnald’s- report of this interview for details) ***
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4-24-08: ldroveby. = _jusch’s home) today and took a few digital phdto’s
. of the house to have somewhat of a better idea on the size of the home, the layout and to have it

‘Jocumented for the file in this lead. )
4-25-08: | performed a check today through the Lexis-Nexis database today on
the owner of ‘ i " This is the home that the Busch

Family resided in at the time of the Oakland County Child Killings. This check showed the owners to
be , who bought this home in May of 2005. The results also showed that

| performed a check through the Secretary of State database

- .

<

4-28-08: It has been approximately 3 weeks and we still have not heard back from ,
or his sister on whether or not he Is going to take the polygraph about his knowledge/involvement - '

with Busch & Greene in the OCCK case. ‘ _ _
4-28-08: *** (FBI report from the interview of Chris Busch’s older brother,
Busch in New York City) *** : ‘

We received the faxed report today from Special Agent MacDonald (FBI), on the interview of

that he and his partner conducted at Busch’s part-time residence at _
' . was cooperative and agreed to an interview with

the agents.. 1 was somewhat hesitant at first to supplying agents with a sample of his
DNA, but later agreed, but with conditions. These conditions -are listed on the second page (shows.

‘_.)Pg.4" at the top) of the following FBI report that | scanned into this on-going report.
*** It is interesting that has conditions to supplying DNA as far as us notifying him

prior to making any announcement (press conference) on the results of the DNA. He also requested
that prior to the Task Force making any announcement about Christopher-Busch’s DNA In the
OCCK case, that Busch family members in Michigan be aliowed to enter a witness protection type
program. According to MacDonald's report, ~as adamant about these conditions
being agreed to prior to supplying his DNA. ~

*** Sap the following FBI report for details of the interview:
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JAN-14-1599 19711 FBI NYO FMJ | N .. 2123848133  P.@3
¢ . .

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION
Precedence: ROUTINE . ' ' Dpate: 04/25/2008
Tos- Detroit o Attn: OCRA E

’ : - SA Jason P.:Bollinger

' gsA John E. Ouellet
From; New York | e ‘

- squad €19, JTP-I iy ar,

Contact: SA Thomas P. MacDonald, {(212)384-3951

Approved ‘By: Ferrandino Michael T . . C.
Drafted By: MacDonald Thomas P:-np@"‘
(.fa,sé ID #: 306-DE-80444  (Pending)’
Title: MARK STEBBINS -  VICTIM (DECEASED)

JILL ROBINSON - VICTIM {DECEASED)

KRISTINE MIHELICE - VICTIM (DECEASED)

TIMOTHY KING - VICTIM (DECEASED)
SERIAT, KILLINGS :

Qunpnrdas Ranart vesults of interview and DNA collection for

conducted on 04/22/2008.

Enclosure (8) ¢ Enclosed for Detroit, OCRA. is one {1) ,FD=302 Report

regarding the 04/22/2008 interview o’

Dstails: For the information of Detroit, OCRA,

- was snterviewed oh 04/22/2008 at his part-time, apartwment residence
_in New York City. BUSCH was at first reluctant to provida a DNA
‘sample, but at: the conclusion of  the interview, and after
consultation with hig wife, he consented to the collection of his
‘DNA.. The buccal swab kit used.to make this collection was

forwarded to the Laboxatory ECC under separate cover.on 04/24/2008.

, Detrokt should noter that BUSCH's primarv contact '
infofmation (full time residence) is as follows: .

BUSCH was
i1n NOYTA' Laroiina Prior.Tto this intexrview, which ‘delayed the

covering of this lead.

BUSCH was cooperative during his interview, but indicated
his anxiety and apprehension towards any kecall of his bzother
CHRIS BUSCH's suicide, and any involvement CHRIS could have had in
captioned investigation. BUBCH,requested that the following . be
executed should pogitive results be .obtained with hia DNA, and/or
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T IAN-14+1999 19711 FBI NYO FtU ' - .. 2123848138 . P.04
.'.‘ * Po: Detroit From: New York :
. . Re: 306-DE-80444, 04/25/2008

g a.ny public announcement nam:.ng CHRIS BUSCH as the Oa.kland County
.Child.Killexr:

1) Direct r_lotific'at:ion'to him and his wifa prior to ;his

announcement.

: 2) The utzlizaticn of Datro:Lt Victim Witness personnel
to the survivers of his brother, : .who currently reside
in Michiga.n .

3) Refra:.m.ng from any pub).ic announcement specifically

naming I as a contributor of a fa.mily ‘DNA profile, -

’ As a guarantee of these conditions were crucial to the
obtainment of BUSCH's sample, New York .reguests that Detroit
coordinate this with New York, if at all necessary,

New York considers this lead covered.,. .
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LIAN-14-1999 19112 FBI NYO FMU T - 2123848138  P.E5.

! To: Detroit From: New York °

Re: 306-DE-80444, 04/25/2008

LEAD (8] s :

Set Lead 1: '(Info)
] RE : _AG:
For the information of SA Jason P. Bollinger and S8A John

E. Ouellet of the OCRZ, and for dissemination to Sgc. Gary Gray of
the Michigan State Police Cold Case Unit.

*
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A ) ) s ..-1.-'

FEDERAL BUREAU OF INVESTIGATION |

Date of tamsoription 004 ZZ& /2008

m Anril 22. 2008 (Miesday), at approxims+=lw 3:10pm,

: , White/Male, DOB: .

, SEBAN: (hereéinafter ). was inkarviewsa ac
nis vart-time residence located at :

K . 2 sy Federal Bureau of Investigation
(FBI) Bpecial Agemts Thojas P. MadDenald and Barbara A, Daly..
was advised of the identity of the interviewing Agents and toat o
interview pertained to a Mithigan c¢old-case matter known &S the .
soakland County Child Killing" investigation in which his brother,
CHRIS RUSCH (hereinafter "CHRIS"), was & potential asuspect.
provided the following information: i : .

** BACKGROUND I TION

The Busch family consisted of four  children, all boys.
were both oldex than , and CHRIS was seven years

younger. Tie family moved around quite freguently wher the boys were
father was an executive with General Motors.

young as
- ig cne only living member from hisz immediate family:
who lescribed as a homosexual and "sort of
an activise®, died of leukemia in England where .he had lived for
geveral years. had no children, - .
died approximately fiwve veavs ago in Michigan of
* congestive heart failure and diabetes. . advised that had
. struggled in his life with alooholism but had stopped drinking ac- the :
} . time of his death. has twa children who axe alive todmey, both
! living in Michigan:’ ls - adopted son. and he i=

evrrently believed to reeide at- ;
ims .

hinlogical son and ig beligved to reside at.
: has a daughtexr

‘named _ mother is EBu... ard accprding
to - and are no longeér together but remain
frie—~1--- stated that it was 'a little dvafunctional%, but °
thai is now involved with and lives with
the two ~f them. advisea tnat both ©f children

and have struggled with -subgtance abuse and have in the past.
been in trouble with the law. advised that his contact with

them is mostly telephonic, and on a monthly bagisg.”

" pvesigation v 04/22/2008 _w New York, NY

Mo 306-DE-80444 <, T b dound n/a
. FA Thomas P. MacDonald:Ctpg/ . . :
w SA Barbara A. Daly :

This & ins neither Jations wos concluslans of the PAL. 11 ls tha praperty of the FBU and Is loansd o your sgency;
it and 115" conunts are not to bo diswibuted outslde your agency, R . e cwmg

54
BLK 02254



T JAN-14-1999 13:12 FBI NYO FM . . : 2123848138 P.B7

fiy-3028 oy, 10-6:95)

306-DE-B0444

Charles Nelﬁs Busch : ,on 04/22/2008 2

Contintiation of 8D-302 of |

adv;sed that CHRIS wag born in Pontiac, Michigan and
pr:lor to the age of ten had lived in-Rochester, New York, Short Hills,

New Jersey and Germany (in thdt order). These were all’ family moves
pertaining to their father's career st General Motoxs, By age ten

CHRIS was living in Gexmany and attending the first grade, - Wnile -

their family was settled in Germany, both and CHRIS attended

a grade school and high eschool at a bomrding school in Switzerland

called Le Rosey. After his graduation from Le Rosey {completion of
the twelfth grade) CHRIS stayed at Le Rosey as an instructor. CHRIS

then returned to the United States and attended Wayne State University '

in Detxoit for one. year. CHRIS then transferred to a Culinary
Institute in Midland, Michigan from.which he eventually graduated.
After this, CHRIS worked as a chef at a retirement community 'in the

Datroit area’ for approximataly one year. After’ this CBRIS, with the’

financlal assistance of his father, opened hig own restaurant in Alma,
Michigan called "The Scotsman!, "Mw»ing the time period CHRIS was
operating this restaurant, which advised was in CHRIS' mid to
late twentiles, - CHRIS wasg arrested for molesting a boy in B:eringham,
Michigan. . This. boy (the complainant: or victim in the molestation
cage) had been mentored by CHRIS .in the Big Brother Program, a program

CHRIS had begome involved in. believes that CHRIS also knew,
this boy's mother, ‘and that sne possibly worked as a aashler at the -

Fishers Msat Market in Birmingham, Michigan, JB"TZ

- oadds s».vr;‘sv:;“-"."'.
advised that after CHRIS was indicted for ‘this
molesl:ation case (mentioned above) “he moved back .in with his parents
in Bloowfield Hills, Michigan., This was primarily due to the fact
that his attorneys and psychlatrigts were nearby. It was during this

time nhac CHRIS commltted suicide.
descxibed. CHRIS overall as a "aregarious and happy

guy", who physically was "big and heavy!'. provided the
following as ‘hobbies for CHRIS: food, =skiing and riding his
motorcycle. . edviged that CHRIS also struggled with problems

assoclated waith lilving overseag and retuxning to America, sta.tmg e
is hard to go back to your own country'.

. dvised that be had no recolléction of CHRIS taking
art classes, or of bein~ narticularly interested in drawing as a -
hobby.* Both CHRIS and took art clagses at boarding gchool as
part of the normal curriculum, . R C
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FD-3028 (Rov. 10-6:55)

. 206-DE-80444

s 04(_22/2003 3

1 Pags

Continuation orm-soz of

| : had no recollection of CHRIS being involved in
hunting, and adviged that himtina weg not something theix father did
or introduced to his sons. * . had no knowledge of how ox where
CHRIS obtained the shotgun that was found in the bedroom whexre CHRIS
killed himszelf, or of any ammunition he collected. ) i

THE SQ;QLD_E OF CHRIS BUSCH . | ' )
:  advised that he wae oredert when CHRIS' body was )
found after he had killed himgelf, : gtated that this was a

vary traumatic experiance and he admittedly nas blocked some of this
expexience from his memory. ) il : i

a { recalled that- at the time of his suicide CHRIS was .
1iving at -his parents residense in Bloomfield Hills (as mentloned
above). This was an "affluent! neighhorhood, -and the Busch house was
located on Morning View Drive. At the time of his suicide CHRIS was

©  staying ‘at this house by himsalf as thelr parents had. txaveled to
England to visit older brother with whom they had a "falling
out". advised that this "falling out" had to do with
being both a, homosexual and "a.little bit of an activist". :

- J recalled that on the day CHRISY bodv was found he
had received a phone call from the maid, mamed , who wag at
the house and could not gain entrance. #ag nervous that
semathing was wrong and the dogs dnaida of tha house.were barking.

3 . wemt km~ the neighbors {across the street) who phoned
) . could not recall the name of the neighbor that
went to, but described them ag a Cauc=eisr~ ~~-—=le, with a .
daughtex, who wexe good friends with hig parents. :hen nhnned
the police and ‘left work to go to the house. At the houss, ‘
met: up with the police and after entering rhawr Frmd' CHRIS' body

-upstairs in the bedroom CHRIS was staying ip recelled that
when they opened the door to ~weTR! hedroom he could see CHRIS' body,
which was lying on the bed. recalled a terrible &mell and

romembered seeing a shotgun and remnants that CHRIS had been drinking.
also recalls peeina a mainfing of a tiger over a chest that
had *bullet. holea in itt. dogs not recall seeirg anything
~lme. in CHRIS' room, to include any drawings, xopes Or ligatures.
did not recall there belng any suicide note as well =rid has
no recollection of the police ever mentloning this to him.
advised that he "did not look" a- “*~ wnom or CHRIS' body for very
long as he was very traumatized, .38 furthex adviged that any
items or belongingg that were in the room where CHRIS killed himself
belonged to CHRIS. : B S ’ -
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Continuation of FD-302 of

.

* yecalled that BT

at his .parant'a house named described’

JAN-14-1999 1912 " FBI NY0 FMU : N Bl 2123848138 © _P.@9

-

Rev. 10-6-03)

306-DE-BD444 .

o 04/22/2008 . - 4

 In regards to why CHRIS would kill himself, ._ 3 advised

_that he believes it’ wag due to ~thar malegtation charges. that were
about to be filed against CHRIS.

seemed to recall a pending
case which originated in the Lake Ess axéa, At -the time of his
Zei~ida CHRIS was -being treated by a .local psychiatxrist, whose nama
could not recall. When asked if CHRIS could have been
bipolar, advised that he never noticed any plgns of depression
nr wand swings trom CHRIS, and that he always seemed “easygoing".
qualified this by advising that he was seven years older than
CHRIS and had his own life - with-a job, wife and five year old son.
CHARLES further advised that after the molestation charge (s) surfaced
against CHRIS he and his wife kept their distance from CHRIS. CHRIS
was "shielded" by his parents and their relationship (betweer
and ‘CHRIS) became more vsuperficial”. .

advised. that CHRIS'. attorney at the time of his

‘suicide was Keith Stark who is’ llikely still alive. .

20 ‘ FOR CHRIS BUSC

advised that in terms of friends for CHRIS ha only

‘recalled that he vhung out" with co-worxkers of his at his restaurant.

did not recall CHRIS being involved in any enrial
organizations, with the exception of the Big Brother program.
“id bave one friend. from.boarding school in
Switzerland. could not recall the name of this friend, but

described him as being from Middle Bastern descent, and as residing

. in the state of Michigan for a period'of time.

. did not recall the name !Greg Greena!, nor. did he
recall CHRIS associating someone by this name. )

CHARLES advised that he vaemelv vanalled a maid who worked

wChristine® as-a black female, and stated that CHRIS was likely

“friendly with. hérnJgiven hig personality'.

--Regaxdi female aggociates oxr “"girlfriends" " for CHRIS,

} advised that ha only recalled CHRIS having one girlfriend from
boardipa mehool in Switzerland who he brought back to the United
States. could not recall this.woman's name, and advised that °
ghe returned to Eurcpe after she and CHRIS broke up. could
vecall no other women wha were associates, or involved with, CHRIS.
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'306-DE-80444

Continuation o FD-302 of o 0472272008 . 8
" Regarding vehicles belonging to CHRIS advised that

CHRIS Avemva a small Chevrolet Vega which was light brown or tan in
color. also believes CERIS likely had another vehicle since

he recalled the Vega as being an old car, CHRIS also had a Triumph
_Bonneville motoxcycle. : . g b

RESIDENCES ASSOCIATED WITH CHRIS BUSCH '

- utilized.. One was ‘their primary residence in Bloomfield Hills, and
the other was a vacation type house they owned near’ Esa Lake, which
was located near Atlanta, Michigan. 1o

and was likely to visit it -more when he was living 4n Midland,
Michigan (which was -*-—-—' CHRIS used to enjoy waterskiing and
fishing at Ess Lake, .. , advised that CERIS waa more.likely te

go to the Ems lake house with his brother John, who lived in Flint,

Michigan at the time. g

.  advised that he and his wife used to visit the Ess
Lake house often. ‘stated that he and his wife "outfitted®
this house, and would !'wea:!cend there" when his parents were overseas.

"advised that CHRIS had a house 'in. Alma. Michigan-

\whic.h was the same town his restaurant’ was located. advised
that ha never visited this house, and only could recall visiting
- CHRIS' restaurant on one ‘'occasion. . : : . ;

- - Regaxding a residence in Sanford; Michigan, advised
.that he had no recall of such a place but that it was likely that this
.was where CHRIS stayed while at Culinary &chool in Midland, Michigan.

‘did recall he and his wife visiting CHRIS one time when he was
. aiving in Midland. This was the only time he recalled socializing
with-CHRIS during this period. .

Regarding a’ residence in- Whitehall, Michigan,
advised that his brothe’ _moved from Flint to Whitehall where he
opened and operated & convenignge store. : .o .

PETS ASSOCIATED WITH CHRIE BUSCH

) advised that his pareats ‘hed a Welsh Térrier_with
white hair, named “Tabatha", that was at thelr house at the time of
CHRIS' suicide. o - : - : -

advised that -his parents had two houses ' they

advised that CHRIS did visit the house on Ess Lake,
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. 306-DE-80444

04/22/2003. Tiawes S

Contimsetien of FD-302 of

further advised that CH'RIS had a- his own dog named

"Sam" who was & "light tan".color, CHRIS had bxought "Sam" back from

an island off the coast of gpain.. '"Sam® 'was an Iblzen Hound Dog.

Earlier-¢» hia 1ifs CHRIS also had-a black schnauzer mix. = "Sam" was

also at parents house at the time of CHRIS' suinrida. It was

- ®Sam" and "Tabatha" that were barking that alarmed the day
CHRIS!' body was found. ° f i o

advigsed that after CHRIS! auicide "Sam", ih addition
to "'I'abatha" wers cared for by.his parents. had no idea what
happened to these dogs aftexr their death, but advieed that hig parents
were not the typs to bury the dogs.in thelr yard, s .

LNt ARDING C USCH' ESTATION, ACT

advised that other than when the molestation
charge surfaced ha had no k.nowledge of any lifestyle CHRIS had with
young boys. .

adviged tha.t: he was Y“concerned' when CHRIS was
charged with molesting a boy. ! gtated that it "seemed like it
bappened" and he and his wife were scared fox their own son. After
these charges surfaced, and his wife had their son sea a
psychologist and never allowed t.he:.r son to be alone with CHRIS.

advised tha.t after CHRIS was charged his brother '
meni‘anned to him that he belleved CHRIS had molested hig own two
‘Bons r*-tand ‘vhat knew this
begause his sons had informed him of this., . 3 advised that CHRIS
never talked to him about molesting children oxr about ‘him having
fantasies of moleating ch:.ld::en. . ;

advised that he had no Icnowledga of CHRIS ever being
molestsd as a child, but that you "jmat khink of boarding school” and
think that it could have happened. 3 had no knowledge of any
molestation which took place within his immediate family, ox by anyone
associated with he and his siblings .in their earlier ysars {(im; family
member, teacher or. coach) .

' advised cha.t he ls familiax with the. Oakland ‘County
- child Killina caze. and.ls aware that at one time CHRIS was viewed as
a suspect, stated that Timothy King, ‘oue of the victims, was :
from B:ermgham. Michigan and dlsappeared from d supermarket tha!: wah .
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306-DE-80444

Page

on 04/22/2008 - i

located ix. neighborhood. When asked if he il
thought that CHRIS could have been involved in these kill:.ngs
advizsed that he "would hava krouble! believing CHERIS was involved in
any "violent crime: gtated that CHRIS was a "happy go lucky“
person who showed no signs to him as be:mg a violent person.

' advised that neithexr he nor his wifé were ever
intervigwed by tbe authoritias in regards to the Oakland County ¢Child
Killing casa.

advised that. his family never ta.lked about the

Oakland Countv Child Killing case -or whether CHRIS could have been. '

involved. advised that latér'in life his father shredded all
of the family documents, to includa birth certifica.tes, which

_ stated was "atrange’.

had no xecollection of CHRIS ever bea.ng adm:.nistered

& polygraph’ in regards to the Oakland County Child Killing case. When '

agked if CoPTe aver talked to him about this cA=e ~~ his poasition as
a suspect, . replied "absolutely not'h,. wag asked if
CHRIS was capable of these’ klllmgs and he replied tthat he did not
think it was in his nature". ) . .

MISCELIANEOUS
advised that he graduated from the University ‘of

Mic¢higan, im currently retired from the General 'Motors,

Chxyslex LLC. and hig wife, currently reside in
.the Chapel Hill, North Carolina area, wnicn is near where thalr only
child, a son, resides with his wife, - [Note: This residenca is known

.ag
AUVLIoGU UL LE LaLUEL LHC TR0 AS TRe L.oncrouer OI.

.The La:......“.m. vaivigion of General Motors, is an artist,

. _ and was employed as an advertising executive during the mid 1970s when
 CHRIS committed suicide. . .

. Photographs «foxr victims Mark ~.Stebbins, Jill ‘Robinson,

Kristine Mihelich .and Timothy ¥ine nrawidar hr aurhorities in

Michigan, wera shown to both 3 producing
negative results.
COLLECTION OF DNA
At the conclugion of the intexview , in the presence
of his wife consented to-the collaction of a DNA sample by the
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Gontiauation of FDS02 of

ini:e:;rview:.ng Agente. In the presence of Agenc Daly, Agent MaoDonald
collectea two buccal swab samples for .

'I'he :Lnterv:.ew was then concluded at approximately S:25pm.

TOTAL P.13
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